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vrata

Učenci gimnazije Šentvid so se skupaj
s profesorjem za obrambo in zaščito odločili
da bodo ustanovili pohodno enoto. Cstanovili
so iniciativni odbor, ki ga sestavljajo učenci
višjih letnikov. Ti so začeli zbirati prijave za
pohodno enoto, izdelali so osnutek pravil in
že sestavili osnutek okvirnega programa. Or-
ganizirali pa so tudi že prvi pohod, ki so se ga
udeležili tudi mladi iz OO ZSMS v KS Sent-
vid.

Akcija kot taka ne bo ostala samo za za-
prtimi vrati gimnazije — med učenci, katerih

je prijavljenih že okoli osemdeset, ampak so
se le-ti skupaj z mladimi iz KS Šentvid do-
menili, da v delo PE vključijo tudi druge mla-
de iz Sentvida: tiste, ki delajo in tiste, ki
živijo na področju KS Šentvid.

Imeli so že dve razširjeni seji, na kateri
so povabili mlade iz osnovnih organzacij
ZSMS v Sentvidu, ;p_redistavnika DPO na te-
renu, vodstvo šole in ipredstavnike kasarne
Boris Kidrič. Prvotni osnutek pravil o delu
PE so ppilagodili širši Oirganiziranosti, v bli-
žnji prihodnosti pa bodo imeli ustanovno bri-
gadno konferenco. 2e sedaj v okviru PE, ki
bo delovala kot brigada, ustanavljajo vode,
čete, do sto pohodnikov iz ene ali več OO
ZSMS bo združenih v bataljo«, nad sto pa
v brigado.

V delo PE bo poleg pohodov vključeno
tudi Mejno-poLitično delo, namen PE pa je
tudi vzgajati mlade z dviganjem patriotične
zavesti jih seznanjati z možinostmi obrambe
v okviru koncepta SLO in obujati tradicijo
NOB.

Upajmo, da bo afccija potekala še širše,
da bodo v delo PE vključene vse OO ZSMS iz
KS Sentvid, še posebno zaradi tega, ker i-
majo v tej akciji vso podporo v DPO, v KS
in vodstvo gimnazije.
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